
Referat	af	generalforsamling	Ry	Tennisklub	03.11.2016.	
	
Ad	1.:	
Bent	Søndergaard	blev	valgt	som	dirigent	og	konstaterede,	at	
generalforsamlingen	var	lovligt	indkaldt.	
	
Ad	2.:	
Beretningen	er	lagt	på	hjemmesiden.	Følgende	punkter	kan	
fremhæves:	
• En	stor	styrke	i	klubben	er	det	store	engagement	fra	
medlemmerne			og	den	gode	atmosfære.	

• Cafeaftenen	havde	stor	opbakning,	og	der	kom	mange	gode	ideer,	
hvoraf	en	del	er	ført	ud	i	livet.	

• Hjemmesiden	er	blevet	mere	brugervenlig.	
• Seniormedlemstallet		er	nogenlunde	konstant,		hvorimod	det	er	
svært	at	fastholde	og	få	nye	juniormedlemmer.	

• Økonomien	er		særdeles	anstrengt	som	en	konsekvens	af			
klubhusbyggeriet	–	så	kassen	er	tom.		Bestyrelsen	arbejder	med	
forskellige	ideer	til	at	styrke	økonomien.	

	
Ad	3:	
Regnskabet	blev	gennemgået	og	godkendt,	der	henvises	til	
hjemmesiden	samt	den	mail	der	blev	udsendt	før	
generalforsamlingen.	
	
Ad	4:	
Budgettet	blev	fremlagt	og	godkendt,	der	henvises	til	hjemmesiden.	
	
Ad	5:	
Ingen	indkomne	forslag.	
	
	
	



Ad	6:	
Marco	Biondi	udtrådte	efter	eget	ønske	af	bestyrelsen.	I	stedet	blev	
Kim	Sørensen	valgt.	
	
	
Ad	7:	
Genvalg	til	revisorer:	Peter	Hassing	og		som	suppleant	Bent	
Søndergaard.	
	
Ad	8:	
Under	eventuelt	var	der	flere	ting:	
- Der	er	problemer	med	afløb	i	brusekabinen.	Det	blev	foreslået,	at	
man	indtil	videre	benytter	hallens	faciliteter.	

- Ønske	om	et	klubflag.	
- Ønske	om	plantning	af	træer.	
- Forslag	om	at	færdiggøre	klubhuset	i	løbet	af	vinteren.	Karsten	
Pedersen	blev	valgt	som	tovholder.	Medlemmerne	opfordres	til	
at	aflevere	eventelle	malings-rester.	

- 	Forslag	om	brainstorm	for	at	skaffe	nye	medlemmer.	
	
	

	
	
	


